
Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 14.09.2022 

 

Prítomní: 

poslanci Obecného zastupiteľstva: podľa prezenčnej listiny v počte 8- Eduard Čierny, Eva Hromádková, 

Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

starosta Obce Lutila – Ján Pružina 

hlavná kontrolórka Obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

ekonómka Obce Lutila – Ingrid Marhulová 

právny zástupca obce – JUDr. Filip Šurka 

prítomní občania – Miloš Tesák, Mária Olajcová 

 

V zmysle rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Lutile, zaznela pred začiatkom zasadnutia 

štátna hymna Slovenskej republiky. 

 

Bod č. 1 – otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Lutila, Ján Pružina privítal prítomných poslancov a zástupcov občanov a otvoril posledné 

riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva  Lutile v tomto volebnom období o 18:03.  

Skonštatoval, že prítomných je 8 poslancov z celkového počtu 9 

Poslanec Slavomír Imriš sa ospravedlnil z dôvodu pracovnej vyťaženosti.  

Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

Bod č.2 – určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľku určil starosta obce Ivanu Mesiarikovú, pracovníčku OcÚ 

 

Bod č.3 – voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v zložení :  

predseda – Jozef Murgaš,  

členovia – Eva Hromádková a Eduard Čierny.  

Vyzval poslancov, aby predložili iné návrhy na členov návrhovej komisie, nikto sa neprihlásil. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 29/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 4  - schválenie návrhu programu 

Starosta informoval, že poslanci obdržali program zasadnutia spolu s pozvánkou 

 

Hlasovanie za schválenie programu, tak ako bol zaslaný s pozvánkou 
Program zasadnutia OZ Lutila, tak ako bol zaslaný s pozvánkou 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  
6. Pravidlá kontrolnej činnosti obce Lutila 



7. Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2022 

8. Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

9. Správa o činnosti Obecného zastupiteľstva v Lutile počas volebného obdobia 2018-2022 
10. Rozpočtové opatrenie č. 2  Obce Lutila 

11. VZN obce Lutila, Dodatok č. 1 Všeobecne záväzného nariadenia č.5/2021 o určení výška 

príspevku v materskej škole a školských zariadeniach zriadených obcou. 
12. Upozornenie prokurátora 

13. VZN ktorým sa podľa zmien a doplnkov č.1 Územného plánu obce Lutila mení a dopĺňa VZN č. 

9/2016. 

14. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 
 Eva Šurková 

 Milan Vindiš  

 Peter Straňák,  
 Vladimír Golha 

 Miroslava Trachtová  

 Zmluva o budúcej zmluve – PHS 
 Marek Jurčišin 

 Miroslav Ziman – ukončenie nájomnej zmluvy  

 Vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom nebytového priestoru 

„Pohostinstvo Borinka“ 
15. Interpelácia poslancov 

16. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

17. Záver 

 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Návrh programu zasadnutia OZ bol uznesením č. 30/2022 schválený jednohlasne 

 

V zmysle rokovacieho poriadku následne starosta obce navrhol doplniť do programu, do bodu č. 14 

opakovanú žiadosť p. Róberta Nagya o odkúpenie obecného pozemku a vyzval poslancov na 

predloženie ďalších návrhov na doplnenie programu – nikto sa neprihlásil 

 

Doplnenie programu o opakovanú žiadosť Róberta Nagya bolo uznesením č. 31/2022 schválené 

jednohlasne 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Doplnenie programu bolo schválené uznesením č. 31/2022 jednohlasne 

 

Bod č. 5 – kontrola uznesení OZ 

Kontrolu uznesení vykonala hl. kontrolórka Obce Lutila Ing. Monika Šťastná. 

-  uznesenie č. 5/2022 – žiadosť organizácie SENIOR Plus o odkúpenie pozemku za účelom 

vybudovania zariadenia pre seniorov. 

- žiadosti občanov, schválené uzneseniami č. 10/2022, č. 25/2022, č. 26/2022, a č. 27/2022 budú 

prejednávané na dnešnom zasadnutí OZ 

- Ostatné uznesenia boli riadne ukončené 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 



Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 32/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 6 - Pravidlá kontrolnej činnosti  

Poslanci sa témou zaoberali na pracovnom stretnutí, kde bolo predložených niekoľko návrhov na 

úpravu predložených pravidiel kontrolnej činnosti, ktoré boli zapracované. Ide o internú normu, ktorú 

nemala Obec Lutila do dnešného dňa vypracovanú. Nakoľko je to potrebné, je dnes predložená na 

schválenie 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Pravidiel kontrolnej činnosti 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 33/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 7 - Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2022 

V zmysle zákona č. 369/2004Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

predložila hl. kontrolórka Obce Lutila, Ing. Monika Šťastná svoju správu o kontrolnej činnosti za 1. 

polrok roku 2022 

„ Kontrolná činnosť začiatku roka 2022  sa vykonávala   v súlade  s plánom kontrolnej činnosti 

na I polrok 2022, kde túto kontrolnú  činnosť  zobralo  obecné zastupiteľstvo na vedomie  uznesením 

číslo 78/2021  zo dňa   15.12.2021. 

Verejné  rozpočtové finančné prostriedky obce boli  v I. polroku 2022  využívané  iba na platby  

energií , na prevádzku obce  a jej subjektov.  V súvislosti  s krízou koronavírusu boli navýšené  výdaje  

na dodržiavanie  opatrení. Boli zrušené niektoré verejné  akcie  pre  občanov, ktoré  obec Lutila 

v predchádzajúcich rokoch  organizovala.  

 Dňa 14.6.2022  bola  zastupiteľstvom odsúhlasená prvá  tohtoročná úprava rozpočtu a to 

uznesením  č.16/2022,  kde boli prijaté rozpočtové opatrenia č. 1/2022 pre  Obec  Lutila  zo dňa 

14.6.2022 a taktiež  rozpočtové opatrenia č. 1/2021 pre MŠ a ZŠ Lutila uznesením  č.17/2022 zo dňa  

14.06.2022.  Výdavky boli  čerpaná tak , ako stanovuje  rozpočet a jeho následná úprava na rok 2022 

a to podľa funkčných a  ekonomických klasifikácií prímov  a výdavkov  podľa  jednotlivých  položiek. 

Do rezervného    fondu  obce  nadobudnuté  finančné  prostriedky z predchádzajúceho  roka 

2021  boli v sume 62 037,58 €. Finančné prostriedky rozpočtu obce  Lutila , ktoré   sú z  rezervného  

fondu  obce  nadobudnuté z predchádzajúcich období, budú  použité na  kapitálových  výdavkoch. 

S finančnými prostriedkami bolo v tomto polroku  nakladané  efektívne a  zrealizované výdaje  

v I. polroku 2022  hodnotím  ako oprávnené. 

Kontrola uznesení bola pravidelne vykonaná vždy na  začiatku každého zvolaného  riadneho  

obecného zastupiteľstva a  kontrolórka informuje o ich priebežnom plnení a ukončení plnenia  

uznesení.“ 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 



Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2022 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 34/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 8 – Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Správu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov predložila 

predsedníčka komisie Ing. Andrea Žiaková. 

Komisia zasadla 14.09.2022 o 17:00, prítomný boli 2 členovia z troch, p. Slavomír Imriš sa zasadnutia 

nezúčastnil a neospravedlnil sa. Komisia prijala nasledovné uznesenia:  

1. Schválila program rokovania 

2. Skonštatovala, že všetci povinní si splnili povinnosť a majetkové priznanie predložili v zákonnej 

lehote 

3. Skonštatovala, že predložené majetkové priznania sú podané a vyplnené v súlade zo zákonom  

Majetkové priznania boli po skončení zasadnutia komisie odovzdané starostovi obce do úschovy 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 35/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 9 – Správa o činnosti obecného zastupiteľstva v Lutile počas volebného obdobia 2018-2022 

Správu predložil starosta Obce Lutila . 

Počas tohto volebného obdobia zasadalo Obecného zastupiteľstva 19 - krát na riadnom zasadnutí a raz 

na mimoriadnom zasadnutí, počas tohto obdobia bolo prijatých 299 uznesení. 

Následne uviedol starosta menovite účasť poslancov na zasadnutiach Obecného zastupiteľstva, 

a zasadnutiach komisií.  

Správa o činnosti zastupiteľstva tvorí prílohu č. 1 zápisnice 

Starosta skonštatoval, že volebné obdobie nebolo jednoduché, a to aj vzhľadom na vznik a priebeh 

pandémie COVID19. Posledný rok volebného obdobia je špecifickejší aj z dôvodu prebiehajúcej vojny 

na Ukrajine, ktorá má obrovský vplyv na infláciu a ceny elektriny. Plyn  má obec našťastie zazmluvnený 

ešte do budúceho roku. Zmluvu na elektrinu obstarával obec opakovane, nakoľko nikto nechcel 

uzavrieť zmluvu na viac ako rok. Vyhrala to firma, ktorá ponúkla spotové ceny, tie sú za posledných 9 

mesiacov priemere 492€/MW + DPH. Zmluva zatiaľ podpísaná nebola. V súčasnosti má obec do konca 

roka zazmluvnenú cenu 320€/MW, čo je 5x vyššia ako bola minulý rok. Čo bude o rok, nikto nevie, to 

už bude úlohou nového zloženia obecného zastupiteľstva. Rozpočet bude pripravený podľa podkladov 

ktoré sú k dispozícii, ale schválenie bude na rozhodnutí nového zastupiteľstva ešte v tomto roku.   

Pri tejto príležitosti poďakoval starosta poslancom za prácu na zasadnutiach Obecného zastupiteľstva 

ako aj v komisiách počas tohto volebného obdobia. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

 



Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o činnosti Obecného zastupiteľstva v Lutila 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 36/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 10 - Rozpočtové opatrenie č.2 obce Lutila 

Návrh bol podrobne rozobratý na pracovnom stretnutí – úpravy sa týkajú najmä ceny odpadov, už dnes 

je jasné, že ani táto úprava nebude konečná, nakoľko technické služby mesta ZH navyšujú svoje ceny , 

zatiaľ o 14 percent, ďalej sa navyšujú výdavky na verejné osvetlenie, energie OŠK, energie KD 

a kultúrne podujatia.  

Prijmi – výnos z podielových daní – navýšenie o 21 683€ celkovo na čiastku 488 683€ - podľa prognóz 

ministerstva financií, by sa Obec Lutila mala pohybovať v príjmoch na úrovni okolo 501 000€ ... ak bude 

potrebné, tak ďalšia úprava rozpočtu bude musieť byť predložená v decembri tohto roku. 

Kapitálové výdavky – 12 744€ elektronická úradná tabula 

Diskusia  

- Ján Meliško  - ako predseda Komisie finančnej správy a podnikateľskej činnosti informoval, že 

Komisia finančnej správy a podnikateľskej činnosti zasadala pred zasadnutím Obecného 

zastupiteľstvom. Komisia sa okrem iného zaoberala aj úpravou rozpočtu. Prítomní boli 4 z 5 

členov komisie- jeden člen sa zasadnutia komisie nezúčastnil, ani sa neospravedlnil. 

Na základe diskusie, sa komisia uzniesla a odporúča rozpočtové opatrenie č. 2  schváliť 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

- Monika Šťastná – ako hl. kontrolór predniesla svoje stanovisko  

„ Obec  má v zmysle ustanovení § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. (na základe orgánu obce – 

starostu alebo obecného zastupiteľstva) právo vykonávať zmeny rozpočtu v priebehu rozpočtového 

roka rozpočtovými opatreniami, a to aj v prípade finančných operácií. 

 Z pohľadu zákonných nárokov konštatujem, že prostriedky rozpočtu obce  Lutila ,   sú upravené 

tak , aby  čerpanie   rozpočtu nebolo  na  jednotlivých  položkách v mínusových  hodnotách a aby 

zobrazovalo  aktuálny stav  upraveného rozpočtu   na rok 2022. 

Plnenie úloh obce Lutila vo všetkých povinných oblastiach  bude zachované  a zodpovedá 

prijatému rozpočtu a následne upravenému rozpočtu pre rok 2022.  

Odporúčam zastupiteľstvu obce  prijať tieto úpravy a navrhované  úpravy rozpočtu  Obce Lutila  schváliť 

tak, ako je v návrhu  rozpočtové opatrenia č. 2/2022 pre  Obec  Lutila  zo dňa 14.9.2022.“ 

 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č.2 Obce Lutila 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie č. 37/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

 

 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=3120648&f=3


Bod č. 11 - Dodatok č.1  k VZN o určení výšky príspevku na úhradu nákladov v MŠ 

Poslanci sa návrhom zaoberali na pracovnom rokovaní a rozhodli, že zmena sa bude týkať výšky 

denného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na režijné náklady v školskej jedálni. Súčasťou tohto 

navýšenia je aj navýšenie poplatku za stravovanie v školskej jedálni.  

Diskusia – Ján Meliško – komisia finančnej správy a podnikateľskej činnosti sa zaoberala aj týmto 

bodom. Na základe hlasovania členov, komisia odporúča schváliť návrh dodatku č.1 k VZN 5/2021. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie dodatku č.1 k VZN č. 5/2021 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie č. 38/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 12 - Upozornenie prokurátora 

Na základe rozhodnutia Krajského súdu BB č.k. 75S/31/2021-137 z 16.3.2022, ktorý zrušil rozhodnutie 

Okresného úradu ZH, Odbor starostlivosti o životné prostredie č. sp. OU-ZH-OSZP-2020/012214 zo dňa 

15.12.2020, bolo potrebné odstrániť protiprávny stav veci. Keďže sa OZ daným problémom 

nezaoberalo na zasadnutí v júni, bolo Obci Lutila doručené Upozornenie prokurátora, ktoré prikazovalo 

zrušiť uznesie ktorým boli schválené Zmeny a doplnky č. 1 Územného plánu Obce Lutila do 30 dní od 

doručenia upozornenia, lehota uplynie(uplynula) 15.9.2022 – nasledujúci deň po zasadnutí Obecného  

zastupiteľstva. Z tohoto dôvodu, je potrebné zrušiť uznesenia č. 70/2021 a č. 71/2021 , ktorými bolo 

schválené Zmeny a doplnky č.1 Územného plánu Obce Lutila a VZN č.6/2022, ktorým sa podľa zmien 

a doplnkov č.1 menilo a dopĺňalo VZN 9/2016, ktorým boli vyhlásené záväzné časti územného plánu 

obce Lutila 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za zrušenie uznesení č. 70/2021 a č. 71/2021 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie č. 39/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 12 - VZN ktorým sa podľa zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Lutila mení a dopĺňa 

VZN č. 9/2016 

Okresný Úrad ZH , odbor starostlivosti o živ. prostredie po zrušení rozhodnutia č. sp. OU-ZH-OSZP-

2020/012214  Krajským súdom v BB vydal nové rozhodnutie dňa 12.08.2022. Následne Obec požiadala 

o nové vydanie §25 Stavebného zákona Okresný úrad BB Odbor výstavby a bytovej politiky, oddelenie 

územného plánovania. Toto rozhodnutie bolo vydané 5.9.2022 a následne toho istého dňa  aj 

elektronicky doručené Obci Lutila. Na základe týchto skutočností, sú uznesenia ohľadne schválenia 

Zmien doplnkov č.1  nanovo predložené na schválenie . 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Územného plánu Obce Lutila, Zmeny a doplnky č.1 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 



Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 40/202 bolo schválené jednohlasne 

 

Hlasovanie sa schválenie VZN ktorým sa podľa zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Lutila 

mení a dopĺňa VZN č. 9/2016, ktorým boli schválené záväzné časti územného plánu obce Lutila. 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 41/202 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod č. 14 - Správa majetku obce - majetko-právne vzťahy 

 

Eva ŠURKOVÁ 

Na predchádzajúcich zastupiteľstvách sa žiadosť už rozoberala,  bol schválený zámer na prevod 

nehnuteľnosti, ktorý bol zverejnený od 26.07.2022 do 11.08.2022. K zámeru neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Cena za prevod nehnuteľnosti, bola schválená podľa cenníka  a to v celkovej výške 220 €. 

Teraz je potrebné schváliť priami prevod nehnuteľnosti 

Diskusia – nikto 

 

Hlasovanie za schválenie prevodu nehnuteľného majetku obce v prospech Evy Šurkovej 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 42/202 bolo schválené jednohlasne 

 

P. poslanec Vittek opustil zasadaciu miestnosť o 18:52 

 

Milan VINDIŠ 

Aj v tomto prípade už bol schválený zámer na prevod nehnuteľnosti, ktorý bol zverejnený od 

26.07.2022 do 11.08.2022. Cena za prevod nehnuteľnosti podľa cenníka Obce Lutila, predstavuje 

v celkovej výške 95€.  

Ani v tomto prípade neboli vznesené pripomienky 

Diskusia – p. Hromádková, vzniesla formálne námietky k formulácii návrhu uznesenia , námietky boli 

zapracované a návrh uznesenia upravený. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za prevod nehnuteľného majetku obce v prospech Milana Vindiša 

Za:  7 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 43/202 bolo schválené jednohlasne 

 

Peter Straňák a Vladimír Golha 

Ide o totožné žiadosti o odkúpenie obecného pozemku (cca 100 a 120 m2) z CKN parcely  č. 256/1.  



Starosta uviedol, že sa jedná o parcelu určenú pre cintorín a skonštatoval, že poslanci na pracovnom 

stretnutí vyjadrili svoj nesúhlas s odpredajom časti tejto parcely.   

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za zamietnutie žiadosti p. Petra Straňáka o odkúpenie obecného pozemku 

Za:  7 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 44/202 bolo schválené jednohlasne, žiadosť p. Straňáka o odkúpenie pozemku bola 

zamietnutá. 

 

Hlasovanie za zamietnutie žiadosti p. Vladimíra Golhu o odkúpenie obecného pozemku 

Za:  7 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 45/202 bolo schválené jednohlasne, žiadosť p. Golhu o odkúpenie pozemku bola 

zamietnutá. 

 

P. poslanec Vittek sa vrátil do zasadacej miestnosti o 18:59 

 

Miroslava TRACHTOVÁ 

Majiteľka kaderníckeho salónu MIRROR zo ZH, prejavila záujem o prenájom nebytových priestorov 

v KD Lutila, kde sa v súčasnosti nachádza prevádzka kaderníckeho salónu. 

Starosta uviedol, že obec má v súčasnosti uzatvorenú nájomnú zmluvu na prenájom týchto priestorov, 

avšak súčasná nájomníčka poskytuje svoje služby len sporadicky, po telefonickom dohovore. P. 

Trachtová, by chcela salón otvoriť v pravidelnom režime – na začiatok dva dni v týždni, časom ak bude 

záujem, tak aj každý deň. Ponúka ročný nájom 300 eur + energie.  

Diskusia  

- Hromádková – uviedla, že ženy prestali chodiť do salónu, nakoľko chýba pravidelnosť a veľa 

ich hľadalo služby inde a je pravdepodobné, že by sa vrátili ak by bol salón opäť pravidelne 

otvorený 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

- Knopp – sa zaujímal aká je výška nákladov na energie -starosta uviedol, že miestnosť má 

samostatné merače na spotrebu elektriny a vody a plyn je platený paušálne podľa spotreby 

pece. Výšku mesačných nákladov nie je momentálne možné odhadnúť, nakoľko súčasné čísla 

nemajú výpovednú hodnotu, keďže salón je viac zatvorený ako otvorený.  

Faktické poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie žiadosti p. Trachtovej o prenájom nebytového priestoru 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 46/202 bolo schválené jednohlasne. 

 

 



Zmluva o budúcej zmluve PHS 

Poľnohospodárska spoločnosť žiada o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve na práva uloženia, údržby 

a opravy vodovodného potrubia na CKN parcelách č. 3023, č. 2975, č. 4058, č. 2420, č. 2421, č. 2422 

a č. 2383 , v celkovej výmere 1324m2  - zámer zriadiť vecné bremeno bol schválený, zverejnený od 

26.07.2022 do 11.08.2022. Na OcÚ boli doručené pripomienky od p. Petra Imriša datované 05.08.2022 

a 10.08.2022 bola doručená aj pripomienka Lutila OZ. Obe pripomienky namietajú že realizáciou 

vodovodného potrubia a zriadením vecného bremena dôjde k znehodnoteniu pozemkov. Pripomienky 

boli podrobne rozobraté na pracovnom stretnutí.  Poslanci mali na tomto stretnutí presne opačný 

názor ako p. Imriš a Lutila OZ. Ďalej starosta uviedol, že v zmluve bude zapracované, že obec bude mať 

v budúcnosti právo sa na tento vodovod pripojiť či už priamo, alebo prostredníctvom tretej osoby. P. 

Imriš žiadal, aby bola vytvorená samostatná parcela pre tento vodovod, starosta uviedol, že toto nie je 

možné, aj z toho dôvodu, že veľkosť novovytvorenej parcely v intraviláne nesmie byť menšia ako 

2000m2. vodovod aj s ochranným pásmom bude zakreslený v katastrálnej mape podľa GP 

Diskusia  

- Slavomír Pružina  - uviedol, že ako už mnohokrát za ostatné 4 roky sa s názorom p. Imriša 

nezhodne, pretože má práve opačný názor, vybudovanie vodovodu podľa jeho názoru môže 

pozemky len zhodnotiť a nie podhodnotiť. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

- Peter Knopp – skonštatoval, že pozemky, na ktorých má byť vybudovaný vodovod sú primárne 

určené na poľnohospodárske účely a realizácia vodovodného potrubia to nijako neovplyvní, 

nakoľko bude položené v dostatočnej hĺbke. A do budúcnosti ak by sa zmenil spôsob využitia, 

bude tam možnosť napojenia na vodovod, čo len zvýši hodnotu pozemkov 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za súhlas s uzatvorením Zmluvy o budúcej zmluve za účelom zriadenia vecného bremena 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 47/202 bolo schválené jednohlasne. 

 

Marek JURČIŠIN  

Bola doručená žiadosť o zriadenie vecného bremena na obecných pozemkoch, CKN parcela č. 832/6, 

č. 833/1 a č. 3444 za účelom vybudovania, údržby a opravy inžinierskych sietí, pre plánovanú  

novostavbu rodinného domu na CKN parcele č. 3445 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru zriadiť vecné bremeno  

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 48/202 bolo schválené jednohlasne. 

 

Miroslav ZIMAN 

P. Ziman požiadal o ukončenie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov „Borinka“. P. 

Ziman žiada ukončiť nájomnú zmluvu dohodou k 30.09.2022. Poslanci na pracovnom stretnutí zamietli 



žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy dohodou a žiadali ukončiť nájomnú zmluvu podľa podmienok 

uvedených v zmluve, a to s 3 mesačnou výpovednou lehotou k 30.11.2022. 

diskusia  

- Eva Hromádková – sa informovala ako to bude zo zariadením v pohostinstve, či je vo 

vlastníctve obce, alebo nájomcu – starosta uviedol, že nájomná zmluva presne špecifikuje čo 

je obecný majetok, a podľa nej sa  bude postupovať, ale je  možnosť ze prípadný nový nájomca 

si bude chcieť zariadenie ponechať. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

- Ján Meliško – komisia finančnej správy a podnikateľskej činnosti odporúča obecnému 

zastupiteľstvu ukončiť nájomnú zmluvu s 3 mesačnou výpovednou lehotou a zároveň vyhlásiť 

verejnú súťaž na prenájom nebytových priestorov. 

Faktická – nikto sa neprihlásil 

- Murgaš – sa zaujímal, či sa už niekto informoval na možnosť prenájmu týchto priestorov – 

starosta uviedol, že pár ľudí sa už informovalo, ale viac to nechcel konkretizovať nakoľko by to 

mohlo mať vplyv na priebeh súťaže. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za ukončenie nájomnej zmluvy s 3mesačnou výpovednou lehotou, a to k 31.11.2022 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 49/202 bolo schválené jednohlasne. 

 

Vyhlásenie verejnej súťaže 

Starosta obce uviedol, že verejná obchodná súťaž bude vyhlásená zo zámerom prenajať nebytové 

priestory „Borinka“ za účelom prevádzky reštauračno-pohostinského zariadenia. 

Informácia o vyhlásení verejnej obchodnej súťaže bude zverejnená na úradnej tabuly obce Lutila ako 

aj na www.lutila.sk a súčasne bude uverejnená v miestnej tlači „Žiarsko-štiavnicko-žarnovicko“ . 

Súťaž bude vyhlásená od 19.09.2022. Návrhy musia byť predložené v písomnej podobe, musia spĺňať 

všetky podmienky určené Obchodnou verejnou súťažou a musia byť doručené na Obecný úrad v Lutile 

najneskôr do 02.11. 2022 do 12:00. 

Diskusia – nikto, p. Meliško ako predseda komisie finančnej správy a podnikateľskej činnosti sa k veci 

vyjadril už v predchádzajúcom bode. 

 

Hlasovanie za vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom nebytových priestorov 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 50/202 bolo schválené jednohlasne. 

 

Róbert NAGY 

Na poslednom zastupiteľstve sa poslanci zaoberali žiadosťou p Nagya o odkúpenie pozemku. 

Odkúpenie pozemku nebolo odsúhlasené, bol mu navrhnutý dlhodobý prenájom, s čím p. Nagy 

nesúhlasí a trvá na odkúpení.  

Diksusia – Peter Knopp – opakovane nesúhlasí s odpredajom časti obecného pozemku, nakoľko p. Nagy 

si svojvoľne oplotil obecný pozemok a teraz trvá na odkúpení, v prípade, že by sa takýto predaj 

http://www.lutila.sk/


odsúhlasil, mohol by to urobiť každý. Zastupiteľstvo sa už dávno dohodlo, že nebude odpredávať 

pozemky popri obecných komunikáciách, ktoré sú prioritne určené na uloženie sietí. 

Faktická poznámka – nikto s neprihlásil. 

 

Hlasovanie za zamietnutie žiadosti p. Nagya o odkúpenie obecného pozemku 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

Uznesenie 51/202 bolo schválené jednohlasne, žiadosť o odkúpenie pozemku bola zamietnutá. 

 

Bod č. 15 - Interpelácie poslancov 

Nikto sa neprihlásil 

 

Bod č. 16 – Rôzne, podnety, pripomienky občanov obce 

Prihlásil sa poslanec Jaroslav Vittek a prítomná občianka Mária Olajcová 

 

P. poslanec Vittek – uviedol, že sa ako člen školskej rady zúčastnil zasadnutia, kde sa schvalovali 

poriadky k priebehu nového školského roku – schválilo sa, že v prípade, že bude do škôlky opakovane 

donesené choré dieťa, má škôlka právo takéto dieťa z materskej školy vylúčiť.  Zároveň bol schválený 

„harmonogram“ školského roku, čiže rodičia vedia čo má škola v pláne organizovať počas jednotlivých 

mesiacov. Podľa jeho názoru je momentálne škôlka aj škola vo veľmi dobrých rukách a všetko funguje. 

Mali by len jednu požiadavku, či by bolo možné zabezpečiť sieťky na okná do kuchyne, aby sa zamedzilo 

pohybu hmyzu po kuchyne – starosta uviedol, že už sa sieťky riešia a je to otázka pár týždňov. Ďalej 

uviedol, že z rekonštrukcie, ktorá prebiehala (vonkajšie a vnútorné žalúzie) ostali ešte nejaké finančné 

prostriedky, tak bude dokúpená aj interaktívna tabula do školy, škôlka už takúto tabulu má, bola 

financovaná z fondu na rozvoj predprimárneho vzdelávania. Škôlka je naplnená na plnú možnú 

kapacitu, je pravdepodobné, že do budúcna sa bude  musieť realizovať jej rozšírenie. V škole je 

momentálne 20 žiakov plus jeden zahraničný, čo už minimálne 15 rokov nebolo.  

 

Starosta sa zároveň ujal slova, a uviedol, že mu v ten deň zo školy oznámili že majú upchatú kanalizáciu, 

ale na zajtra sa podarilo zabezpečiť firmu, ktorá to hneď opraví a neobmedzí chod školy ani škôlky. 

Zároveň sa vyjadril k jednému bodu „predvolebnej kampane opozície“, a to informácii, že súčasné 

vedenie obce privedie obec k nútenej správe. Uviedol, že Obec mala k 31.08.2022 na svojich účtoch 

173 787 € z toho 100 508 € je rezervný fond,  o ktorom bude už rozhodovať nové vedenie obce Lutila. 

Čo znamená,  že nútená správa obci určite nehrozí. Ďalej uviedol, že takmer každý z poslancov sa počas 

celého svojho funkčného obdobia pravidelne informoval na fungovanie obce. Pán poslanec Imriš , 

zástupca tzv. opozície v nastávajúcich voľbách sa neinformoval ani jediný-krát, zúčastnil sa len jediného 

pracovného stretnutia a len polovice zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

 

Ďalej starosta informoval, že v obci zasadla volebná komisia, k nastávajúcim voľbám do orgánov 

samosprávy obcí a samosprávy krajov, ktoré sa uskutočnia 29.10.2022. Komisia v obci Lutila 

zaregistrovala 2 kandidátov na post starostu obce a to p. Petra Knoppa, nezávislého kandidáta a PhDr. 

Mgr. Jána Pročku, kandidáta za stranu Slovenské hnutie obrody. Zároveň zaregistrovala 15 kandidátov 

na poslancov obecného zastupiteľstva.  

Zasadla aj komisia BBSK, ktorá zaregistrovala 9 kandidátov na predsedu BBSK a 24 kandidátov na 

poslancov BBSK.   

Zoznamy kandidátov sú zverejnené na www.lutila.sk 



Obec Lutila má vo voľbách len 1 volebný okrsok, z tohto dôvodu miestna volebná komisia plní aj úlohu 

okrskovej volebnej komisie. Členov miestnej volebnej komisie mohli menovať len politické strany, 

ktoré majú svojich kandidátov vo voľbách do obecnej samosprávy. Takéto nominácie boli dve a to p. 

Mária Hronská, za stranu Slovenské hnutie obrody a p. Dominika Spodniaková za HLAS – sociálna 

demokracia. Keďže miestna volebná komisia musí mať minimálne 5 členov, menoval starosta obce 

ďalších 3 členov a to: Máriu Ertlovú, Zuzanu Malovú a Ľubicu Pružinovú. Keďže v tomto prípade plní 

miestna volebná komisia aj úlohu okrskovej volebnej komisie, mohli členov komisie nominovať aj 

politické strany, ktoré majú svojich kandidátov vo voľbách do samosprávy BBSK. Takéto nominácie boli 

doručené na Obecný úrad 3, a to SMER- sociálna demokracia v koalícii so stranou REPUBLIKA menovali 

p. Štefana Spišáka, strana SME RODINA menovala p. Evu Hromádkovú a strana Kotlebovci – ľudová 

strana naše Slovensko menovala p. Ivana Kormaníka. Na prvom zasadnutí bola za predsedníčku p. 

Spišákom vyžrebovaná p. Malová a p. Kormaník vyžreboval p. Hromádkovú za podpredsedu komisie. 

Komisia skontrolovala všetky petičné hárky a kandidátne listiny a následne zaregistrovala všetkých 

kandidátov. 

Počas zasadnutia komisie neboli vznesené žiadne námietky voči členom komisie, či už jeho nominácii 

politickou stranou, alebo k spôsobu delegovania starostom obce. 

Po zasadnutí komisie bola na Obecný úrad v Lutile doručená námietka podpísaná kandidátmi strany 

Slovenské hnutie obrody, ktorí namietajú prítomnosť p. Malovej a p. Hromádkovej vo volebnej komisii 

a žiadajú ich výmenu, nakoľko predpokladajú, že menované členky komisie nebudú nestranné 

vzhľadom na ich pôsobenie v OZ, funkciu zapisovateľky ako aj prácu pre Obecný úrade v Lutile 

v minulosti. Zároveň kandidáti namietajú „rozdelenie“ volebnej komisie na dve časti počas priebehu 

volieb. V nasledujúcich dňoch bude zástupcovi kandidátov, p. Pročkovi doručený list, ktorý objasňuje 

všetky podané námietky. Tentokrát sa budú voľby konať vo Veľkej sále Kultúrneho domu v Lutile, 

nakoľko budú súčasne prebiehať dvoje voľby. Z tohto dôvodu je nutné aj „rozdelenie“ komisie, nakoľko 

je nevyhnutné, aby sa časť členov komisie venovala volebnému zoznamu a vydávaniu hlasovacích 

lístkov pre voľby do samosprávy obce a druhá časť volebnému zoznamu a hlasovacím lístkom pre voľby 

do BBSK.  Pri sčítaní hlasov budú prítomní všetci členovia komisie. Podľa nariadenia sa najprv spočítajú 

hlasovacie lístky pre voľby do BBSK a až po schválení výsledkov Okresnou volebnou komisiou, môže 

okrsková komisia pristúpiť k spočítavaniu hlasov do  orgánov samosprávy obce Lutila. 

 

P. Olajcová – sa chcela informovať, či má vyrúbenú DZN podľa jej predstáv nakoľko mala 15 rokov úľavu 

na DZN a p. Mullerová to po skončení tejto lehoty nezmenila. Z tohto dôvodu žiada nápravu. Zároveň 

sa opýtala p Knoppa, prečo si nevšimol, že p. Wiežba si počas života tiež zabral 2m2 z obecného 

pozemku a pridal ho k jej majetku. Opakovane žiada odstránenie plotu a  stĺpu z jej pozemku. Po smrti 

manžela zistila „nezrovnalosti“ vo svojom majetku a v majetku p. Wiežbovej. Opakovane žiada aby 

obec jej situáciu vyriešila. Starosta uviedol, že Obec p. Olajcovú opakovane informovala že podľa 

dokladov zapísaných na Katastrálnom úrade v Žiari nad Hronom je všetok majetok presne tak ako má 

byť. V prípade, že má p. Olajcová dôkazy o tom, že na katastrálnom úrade sú zapísané nesprávne údaje, 

musí to riešiť na inom kompetentnom úrade, keďže ide o jej súkromnú záležitosť, Obec Lutila nemá 

v tejto veci žiadne kompetencie . 

 

Starosta obce sa poďakoval všetkým prítomným za účasť ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva 

v Lutile o 20:17. 

 

                                                                                                                                   ---------------------------------- 

  Ján Pružina 

                                                                                                                                        starosta obce Lutila 


